
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 21. juli 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 479
I artiklen ”Flere og flere sager om arbejdsskader afgøres i retten” bragt i 3Fs
fagblad den 20. juli 2016 fremgår det, at ”Hver tiende får ret, når de går til
domstolene med en afgørelse fra Ankestyrelsen. Det er dobbelt så mange,
som myndighederne selv stiler efter”. Vil ministeren redegøre for denne udvik-
ling og for de konsekvenser, han mener, der kan ligge i denne? Og hvad kan
der efter ministerens mening gøres for, at arbejdsskadede oftere får ret i afgø-
relserne fra Arbejdsskadestyrelsen og Ankestyrelsen og dermed undgår en
lang og belastende procedure via retssystemet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Juhl (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Juhl@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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